
 

 

 

Zevenbergen, 3 september 

 

 

 

Betreft  : Vervolg inzicht plannen Handbalvereniging Groene Ster, Turnvereniging AZTV en  

   Koevoet Dancemasters (n.a.v. informatiebijeenkomst 2/9) 

 

Beste gemeenteraadleden en leden van de politieke partijen van de gemeente Moerdijk,  

Op donderdag 2 september j.l. hebben wij de informatiebijeenkomst bijgewoond inzake de plannen voor de 

nieuwe binnensport accommodaties in Zevenbergen. Het leek ons verstandig een extra update te maken na 

deze bijeenkomst. 

Op deze bijeenkomst is namelijk aangegeven dat de bouw van een nieuwe sporthal nabij het Markland (volgens 

variant D) pas in 2024 van start gaat.  

Met De Borgh is de afspraak gemaakt dat deze in eerste instantie tot 10-2022 gebruikt kan blijven worden. 

Tevens is er nog een optie afgesproken voor extra optie van één jaar. Dat is effectief tot uiterlijk 10-2023.  Er 

ontstaat dus een periode waarin er niet voorzien kan worden in binnensportfaciliteiten. 

Het leek ons een goed idee om jullie aanvullend te informeren over het gegeven dat wij 2 varianten hebben 

uitgewerkt met onze plannen. Het betreft hier een permanente versie van een sporthal en een demontabele 

versie. En juist deze laatste versie kan uitkomst bieden bij de problematiek die mogelijk kan ontstaan. Deze 

informatie is ook bekend bij het projectteam van de gemeente. 

Demontabele variant 

Met leverancier Neptunus hebben wij om de tafel gezeten om onze plannen te realiseren in een demontabele 

sporthal.  

 

Figuur 1: Demontabele sporthal Neptunus 



 

 

Voordelen demontabel bouwen.  

Demontabel bouwen brengt een aantal voordelen met zich mee ten opzichte van permanente bouw: 

• Zeer korte bouwperiode, 16 tot 20 weken, 

• maximale flexibiliteit, verschillende afmetingen, makkelijk op- en afschalen,  

• modulair te bouwen, hoogbouw (wedstijdformaat) voor verenigingen incl turnen, laagbouw voor 

dansen maar ook voor de judo en karate. Incl. Kantine, en 

• milieuvriendelijk door gebruik hoogwaardige demontabel materialen en doordat de hal af fabriek 

wordt gemaakt. 

Op Sportcentrum Papendal staan dergelijke hallen al meer dan 15 tot 20 jaar. Destijds zijn deze hallen 

weggezet in aanloop naar de Olympische Spelen. De hallen voldoen dus aan de meest actuele NOC/NSF 

normeringen. 

Financiering 

Daarnaast is het mogelijk de hal te kopen of leasen. Zelfs een combinatie is mogelijk. Als je op een later 

moment beslist te hal toch te willen kopen, dan wordt er een groot deel van de leasekosten in mindering 

gebracht op de aanschafprijs. 

Oplossing problematiek 

Gezien de problematiek die dreigt te ontstaan in de vorm van het niet hebben van een 

binnensportaccommodatie in de periode oktober 2023 t/m ………… zijn wij van mening geweest dit extra te 

benadrukken. 

Ook nu blijkt maar weer hoe belangrijk de keuze voor de B2-variant is.  

Door bijvoorbeeld de demontabele variant op De Knip te bouwen kan een periode overbrugt worden. In eerste 

instantie nemen we de bezetting van De Borg één op één over en vervolgens na voltooiing van de permanente 

bouw nabij het Markland kan Groene Ster, AZTV en Koevoet aan de slag met hun eigen plannen. We hebben 

dan namelijk al laten zien dat we het kunnen en een betrouwbare partner te zijn. Ook is dan wellicht al meer 

duidelijk over de woningbouwplannen aan de Noord- en Oostrand. 

Maar ook de omgekeerd kan het. Modulair nabij het Markland (zo ontstaat een echt campusgevoel) en 

permanent op De Knip. 

Wij zijn er nog steeds van overtuigd dat de B2 variant het beste is voor de gemeente, de scholen, de stichtingen 

en de verenigingen. Zoals u van ons gewend bent denken we graag mee. Het uiteindelijk doel is dat de 

inwoners trots kunnen zijn op de faciliteiten die de gemeente aan haar inwoners aanbied. 

 

Met vriendelijke groet, 

Handbalvereniging Groene Ster 

Turnvereniging AZTV 

Tien Koevoet Dancemaster 

 

                                


